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Referat, bestyrelsesmøde 15. dec. 2022 i Jollehuset  

Deltagere: Søren C. Søren K, Christian, Finn, Jørgen, Steen, Leslie og Bent 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 

2. Nyt fra formanden  
 

3. Orientering fra udvalg 

 

Eftersyn af pæle er sat i bero. Firmaet lukket. Efterfølgeren kan evt. foretage et 

eftersyn. Spørgsmål til Havnen om de vil finansiere eftersynet. Kontakt til 

firmaet genoptages foråret. 

 

Broer er blevet spulet mod alger. 

 

Løbende udlejning af jollehuset fungerer OK. 

 

 

4. Drøftelse af jollehavnene muligheder for at disponere over tomme pladser samt 

beslutning omkring procedure. 

Informationen herom gives i lejekontrakten. 

 

Løsning: 

Info om dette kan lægges på hjemmesiden.  

Der sendes en informationsmail ud om dette. Såfremt man ikke ønsker at ens 

fortøjninger ikke benyttes, bør man fjerne disse sammen med båden. 

En opfordring til at have styr på sine trosser/snore/stumper sendes ammen 

med infomail. 

 

Lakmidler – ny frist for ansøgninger. Finn tager fat på det i samarbejde med 

Anders Holmskov, koordinator. 

 

Søm og skruer indhenter forslag og priser på nye el-standere ved broerne til 

næste møde. Der arbejdes med en standardløsning.  

 

Søren Clausen foreslår et informationsmøde om nye regler for fiskeri i 

samarbejde med Fiskerikontrollen. 

 

Forslag om kursusaften om tovværk, splejsning og fortøjninger. Christian tager 

fat om arrangementet omkring den rette fortøjning. 

 

 

5. Evt. 

 

 

 

 


